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To: SEI IEEE @ mins);IEE)ESET inv. IEEEEE) @minvwsnl
From: 5.1.2e

Sent: Tue 3/24/2020 9:32:06 AM

Subject: RE: Stand van zaken - Beschikbaarheid gegevens HAP en SEH

Received: Tue 3/24/2020 9:32:06 AM

Zij heeft ook juridisch rapport INIEEIZIEEEook)

van: INEEIESECNENND)MEXEDM@ minvws.ni>
Verzonden: dinsdag 24 maart 2020 10:32

Aan: [ERED <IEREEN mis. i>; INKED JEKEI ovis. 1; IEEE
SHEEN @ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Stand van zaken - Beschikbaarheid gegevens HAP en SEH

Mooi!

Met hartelijke groet,

Directie Informatiebeleid/{lll
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |

‘a
5 | 2511 VX | Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |

Verzonden: dinsdag 24 maart 2020 10:30

Aan: )SEEe minvws.>;IEEEEEo inves. >;CEES
minvws.nl>

Onderwerp: RE: Stand van zaken - Beschikbaarheid gegevens HAP en SEH

Gesproken met [EY en uitgelegd dat we op zoek zijn naar eigen beeld over deze VWS wet van onze VWS juristen.

Zij ziet toch kansen maar laat zich beperken door technische beperkingen die VZVZ opwerpt. Gaat dit nu uitwerken vanuit wat er

juridisch mogelijk is en wat dit dan betekent voor techniek (ipv andersom) Morgenmiddag hopelijk eerste uitwerking.

van:IEEEESE© invviso>Verzonden: maandag 23 maart 2020 18:49

Aan: )BEEBE@ minvws n>;INEKETI)<EKEDN@ minvws n>;INEECKECSI
minvws.nl>

Onderwerp: RE: Stand van zaken - Beschikbaarheid gegevens HAP en SEH

Ik twijfel echt over Wabvpz en route 2. Daarmee is namelijk alle push on demand toch uitwisselingssysteem geworden en

is er geen uitweg uit de wet. Kan niet zo zijn en moet echt goed bekeken want anders kan niets meer

Met vriendelijke groet,
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Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Postbus 20350 | 2500 EJ |Den Haa

| I

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:INESEEN@ mins o>
Datum: maandag 23 mrt. 2020 6:45 PM

mminvws.nl>

Onderwerp: Stand van zaken - Beschikbaarheid gegevens HAP en SEH

Dag allen,

Zoals beloofd hierbij de stand van zaken mbt juridische en communicatie aspecten voor beschikbaar maken van gegevens HAP.

Verzoek om niet te delen, omdat hier ook gedachten van mij in staan die ik nog metjuristen moet bespreken!

Gedoogbesluit:
-OM heeft vandaag in speciaal Corona-overleg over ons verzoek gesproken. OM is overtuigd van spoedeisendheid en komt

morgen met een voorstel (geen antwoord gekregen op vraag of het een voorstel voor een gedoogbesluit is of voor een proces®).
Moeten even kijken hoe breed OM dit voorstel maakt obv van nota van dit weekend, daarin is het redelijk beperkt verwoord (LSP
tbv HAP en SEH), ik wil inzetten op breder (hele artikel tijdelijk niet handhaven, daarmee vangen we ook uitwisseling tussen

ziekenhuizen middels een uitwisselingssysteem af (zie ook hieronder bij route 2)), maar als dit problemen oplevert stuur ik aan

op snel een besluit voor HAP en SEH en tweede besluit voor.

-Contact geweest met de AP op niveau

Ea
Ook daar wordt spoedeisendheid ingezien en heeft

men aangegeven mee te werken. kijkt met counterpart van of er een apart gedoogbesluit van de AP nodig is of dat

ze dit intern kunnen oplossen.
-Contact geweest met IG). Die geven aan

i
hier

iil
rol voor IG] in zien omdat dit onder toezicht AP valt. Mochten ze toch

nodig zijn, hebben we een aanspreekpunt . Worden wel graag op de hoogte gehouden voor vragen van

zorgverleners op dit punt.

Route 2:

EE hebben contact gehad met juristen VZVZ, zijn nu ook van mening dat wabvpz van toepassing blijft als LSP

gebruikt wordt op andere manier dan met vooraf klaarzetten. Dit betekent dat route 2 niet haalbaar is omdat gedoogbesluit van

kracht moet blijven. Met FREYbesproken dat we het hier op korte termijn over moeten hebben met onze juristen en wat er dan

wel kan.

UZI-passen:
Mbt UZI-passen SEH heeftBE8contact gehad met VZVZ, juridisch lijkt er geen belemmering te zijn op een andere middel dan

UZI, als dezelfde eisen die op UZI van toepassing zijn iz logging en toegang/authenticatie worden gehanteerd. Morgen kijken we

welke eisen dit zijn. Lijkt dus vooral een technisch bezwaar te zijn en geen juridisch.

Communicatie:

-Met woordvoering afgesproken dat wij dit vanuit VWS kunnen doen met een kort persbericht aansluitend bij wat er in de

taskforce besproken wordt. Eis ons aanspreekpunt, hij stemt af net SEpe]Voor

werkgroep communicatie onder taskforce mij maar even als aanspreekpunt aanhouden.

-Er gaat woensdag een Kamerbrief Corona uit, dit wordt morgen in OTCB besproken, wij kunnen passage aanleveren. Ik zal

vanavond nog paar alinea’s voor maken en voorleggen op basis van nota.

Zag overigens net dat nota nog bij 8.1.2e

i
die zet hem nu direct door naar Gaat zorgen dat het

morgen voorgelegd wordt aan JEEERvanERRLl(zodat de passage in de Kamerbrief van woensdag is gedekt).
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Gr,

Directie Informatiebeleid/IN
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |
*
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Kijk wat het voor jou betekent op donorregister.nl


